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PROTOKÓŁ Nr I/2018 z sesji  
Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 20.11.2018 roku w godzinach 1000 – 1505 

  
Obecni radni wg załączonej listy obecności.  
  
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności.  
  
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani 
Małgorzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani ElŜbieta Zienkiewicz, Przewodnicząca GKW 
Pani Małgorzara Karpińska, Dyrektor ZSS Pani BoŜena Kuzawińska, Dyrektor Gminnej 
Biblioteki Publicznej Pani Barbara Zalewska, Radny Powiatowy Pan Stanisław Orłowski, 
Monika Tarasiuk - Kancelaria Prawna Andrzej Latoch, mieszkańcy gminy. 
 
Porządek obrad:  
1) powierzenie przewodnictwa obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych obecnych na 

sesji;  
2) otwarcie sesji ;  
3) wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze do Rady Gminy Komarówka Podlaska;  
4) wręczenie wójtowi zaświadczeń o wyborze Wójta Gminy Komarówka Podlaska; 
5) ślubowanie radnych;  
6) ślubowanie Wójta 
7) stwierdzenie quorum;  
8) ustalenie porządku obrad;  
9) przyjęcie Regulaminu głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy;  
10)  wybór Przewodniczącego Rady Gminy:  

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy,  
b) powołanie komisji skrutacyjnej,  
c) przeprowadzenie głosowania tajnego,  
d) ogłoszenie wyników wyboru,  
e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.  

11) przekazanie przewodnictwa obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 
Gminy;  
12) przyjęcie Regulaminu głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy;  
13) wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy:  

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy,  
b) wybór komisji skrutacyjnej,  
c) przeprowadzenie głosowania tajnego,  
d) ogłoszenie wyników wyboru,  
e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

14) Sprawozdanie Wójta o stanie Gminy, w tym sytuacji finansowej. 
15) Podjęcie uchwały w sprawie :  

a) ustalenie składu osobowego Komisji Rewizyjnej, jej przewodniczącego i zastępcy 
przewodniczącego, 
b) ustalenie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, jej przewodniczącego 
i zastępcy przewodniczącego, 
c) ustalenie składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy, ich przewodniczących i 
zastępców, 
d) ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy 
Komarówka Podlaska, 
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e) ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnym Rady 
Gminy Komarówka Podlaska, 
f) ustalenia diety sołtysom za udział w pracach Rady Gminy i jej organów, 
g) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Komarówka Podlaska. 
16)interpelacje i zapytania.  
17)odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
18)wolne wnioski.  
19)zakończenie obrad I sesji Rady Gminy.  

  
  
Ad. 1  
Wójt Gminy – Witam bardzo serdecznie na I sesji nowej kadencji Rady Gminy. Sesja 
zwołana przz komisarza wyborczego zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym. Zgodnie z 
porządkiem prawnym sesję taką do czasy wyboru Przewodniczącego Rady prowadzi 
najstarszy wiekiem Radny, który uczestniczy w obradach Rady. Zapraszam Pana Andrzeja 
Bylickiego do przeprowadzenia obrad sesji zgodnie z załączonym porządkiem obrad do czasu 
wyboru Przewodniczącego Rady.   
  
  
Ad. 2  
Sesje otworzył radny senior Pan Andrzej Bylicki  
Powitał wszystkich zebranych, Ŝycząc owocnych obrad. 
 
  
Ad. 3  
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Małgorzata Karpińska – 
Pogratulowała Państwu Radnym i Panu Wójtowi wygranej w wyborach, Ŝycząc wytrwałości 
w realizacji oczekiwanych przez nasze społeczeństwo działań. Wręczyła nowo wybranym 
radnym zaświadczenia o wyborze.   
 
 
Ad. 4  
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Małgorzata Karpińska– Wręczyła 
nowo wybranemu Wójtowi zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy Komarówka Podlaska 
oraz pogratulowała wyboru.   
  
  
Ad. 5  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Odczytał rotę ślubowania a najmłodszy Radny Pan Sebastian 
Sałuch odczytał kolejno nazwiska radnych, którzy wstając wypowiadali słowa – „Ślubuje, tak 
mi dopomóŜ Bóg”.  
 
 
Ad. 6  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Odczytał rotę ślubowania  
Wójt Gminy Komarówka Podlaska Pan Ireneusz Demianiuk – „Ślubuje, tak mi dopomóŜ 
Bóg”.  
  
  
Ad. 7  
Radny Pan Andrzej Bylicki  – W naszym przypadku ustawowy skład rady wynosi 15 
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radnych. Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
UmoŜliwia przeprowadzenie waŜnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał.  
  
  
Ad. 8  
Radny Pan Andrzej Bylicki  – Proponowany porządek obrad Państwo Radni otrzymali wraz 
z zaproszeniami na sesję. MoŜe ktoś z Radnych chce wnieść punkt do porządku obrad. 
 
Uwag nie zgłoszono.  
  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Proszę o przegłosowanie porządku obrad. 
  
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad. 9  
Wójt Gminy – W punkcie następnym mamy przyjęcie regulaminu w wyborach 
Przewodniczącego Rady Gminy Państwo mieliście regulamin w materiałach.  
Poprosił o pytania. 
  
Pytań nie zgłoszono.  
  
Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego 
Rady Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad. 10  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Komarówka Podlaska w głosowaniu tajnym. Proszę o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Gminy. Zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie.   
  
Radny Pan Wiesław Orłowski - Zgłaszam Radną Panią Joannę Krupską  

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy Pani Krupska wyraŜa zgodę na kandydowanie?  
  
Radna Pani Joanna Krupska – WyraŜam zgodę.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Innych zgłoszeń nie ma, stwierdzam zamkniecie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. Na Przewodniczącego 
Rady Gminy Komarówka Podlaska została zgłoszona kandydat: Radna Pani Joanna 
Krupska   
Proponuje przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Proszę o zgłoszenie co 
najmniej 3 radnych do pracy w komisji.  
  
Do komisji skrutacyjnej zgłoszono:  
- Radnego Pana Dariusza Króla  
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- Radnego Pana Pawła Uss vel Wąsowicza  
- Radnego Pana Sebastiana Sałucha 
  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do proponowanego składu 
Komisji Skrutacyjnej?  
  
Uwag nie zgłoszono  
  
Radny Pan Andrzej Bylicki – Proszę o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej:  
  
Komisja Skrutacyjna w składzie:  
- Pan Dariusz Król  
- Pan Paweł Uss vel Wąsowicz  
- Pana Sebastian Sałuch 
Została powołana jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
  
Wójt Gminy – Prosimy aby komisja ukonstytuowała się i przystąpimy do wyboru 
Przewodniczącego zgodnie z regulaminem. 
  
Radny Pan Sebastian Sałuch – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się:  
- Sebastian Sałuch - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej.  
- Paweł Uss vel Wąsowicz – Wiceprzewodniczący Komisji Skrutacyjnej.   
- Dariusz Król  – członek  Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Sebastian Sałuch przedstawił zasady 
głosowania przy zgłoszeniu jednego kandydata. 
Zasady głosowania stanowią załącznik do protokołu 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy.  
 

Zarządono 10 minutowa przerwę w obradach.  
 
Radni Gminy dokonali aktu głosowania (głosowanie tajne)  
  
Radny Pan Sebastian Sałuch Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół 

Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady 

Gminy Komarówka Podlaska na sesji w dniu 20 listopada 2018 roku. 
Liczba Radnych Gminy obecnych na sesji uprawnionych do głosowania - 15  
Liczba Radnych, którym wydano karty do głosowania - 15  
Liczba kart wyjętych z urny – 15  
Liczba kart niewaŜnych – 0  
Liczna głosów niewaŜnych  - 0  
Liczba głosów waŜnych - 15  
Liczba głosów waŜnych oddanych za wyborem kandydata Joanny Krupskiej – 13  
Liczba głosów waŜnych oddanych przeciw wyborowi kandydata Joanny Krupskiej – 2  
  
Pani Joanna Krupska uzyskała wymaganą liczbę głosów i została wybrana na 
Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska.  
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Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu  
 

Wójt Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Komarówka Podlaska. 
  
Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska 
została podjęta jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
  
  
Ad. 11   
Radny Pan Andrzej Bylicki – Gratuluję wyboru. Zapraszam Panią Joannę Krupską 
Przewodnicząca Rady Gminy Komarówka Podlaska i przekazuję przewodnictwo obrad nowo 
wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy.  
  
  
Ad. 12  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję Radnym z wybór na 
Przewodniczącą Rady. Witam Soltysów, Pana Radnego Powiatowego, Dyrektora Przedszkola, 
Dyrektora Zespołu Szkół, przedstawicieli mediów i naszych mieszkańców. 
Przystępujemy do kolejnego punktu obrad. Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. Regulamin Państwo 
otrzymaliście wraz z zaproszeniem. Czy ktoś ma pytanie i uwagi do regulaminu?  
  
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
  
Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta 
jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
  
Ad. 13  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Przystępujemy do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska w głosowaniu tajnym. Proszę o 
zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 
  
  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zgłaszam Radnego Pana Tomasza 
Weremczuka. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Czy Pan Tomasz Weremczuk wyraŜa 
zgodę na kandydowanie?  
  
Radny Pan Tomasz Weremczuk – WyraŜam zgodę.   
  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Innych zgłoszeń nie ma, zamykam 
listę kandydatów.   
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Proponuje przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej, czy moŜe być ta która 
była? 
  
Rada Gminy wyraziła zgodę na powołanie Komisji Skrutacyjnej w tym samym składzie, co 

poprzednio przy wyborze Przewodniczącego Rady Gminy.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o przegłosowanie składu 
Komisji Skrutacyjnej:  
  
Komisja Skrutacyjna w składzie:  
- Pan Dariusz Król  
- Pan Paweł Uss vel Wąsowicz  
- Pana Sebastian Sałuch 
Została powołana jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
  
Wójt Gminy – Prosimy aby komisja ukonstytuowała się i przystąpimy do wyboru 
Wiceprzewodniczącego zgodnie z regulaminem. 
 
Zarządono 10 minutowa przerwę w obradach.  
 
Radny Pan Sebastian Sałuch – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się:  
- Sebastian Sałuch - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej.  
- Paweł Uss vel Wąsowicz – Wiceprzewodniczący Komisji Skrutacyjnej.   
- Dariusz Król  – członek Komisji Skrutacyjnej. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Pan Sebastian Sałuch - zasady głosowania przy 
zgłoszeniu jednego kandydata, tak jak przy wyborze Przewodniczącego. Kandydatem jest Pan 
Tomasz Weremczuk. 
Zasady głosowania stanowią załącznik do protokołu 
 
Radni Gminy dokonali aktu głosowania (głosowanie tajne)  
  
Radny Pan Sebastian Sałuch Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół 

Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Komarówka Podlaska na sesji w dniu 20 listopada 2018 roku. 
Liczba Radnych Gminy obecnych na sesji uprawnionych do głosowania - 15  
Liczba Radnych, którym wydano karty do głosowania - 15  
Liczba kart wyjętych z urny – 15  
Liczba kart niewaŜnych – 0  
Liczna głosów niewaŜnych  - 0  
Liczba głosów waŜnych - 15  
Liczba głosów waŜnych oddanych za wyborem kandydata Tomasza Weremczuka – 12  
Liczba głosów waŜnych oddanych przeciw wyborowi kandydata Tomasza Weremczuka – 3  
  
Radny Pan Tomasz Weremczuk uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska.  
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu  
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przedstawił projekt uchwały w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
  
Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska 
została podjęta jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
  
 

Ad. 14   
Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowny 
Panie Radny Powiatowy, Sołtysi, zanim przystąpię do krótkiego sprawozdania o sytuacji 
gminy w tym sytuacji finansowej, chciałbym pogratulować wszystkim Państwu, wybranym na 
Radnych Gminy. Gratuluję Pani Joannie Krupskiej wyboru na Przewodniczącą Rady Gminy i 
Panu Tomaszowi Weremczukowi na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. śyczę owocnej 
pracy dla rozwoju naszego społeczeństwa, budowania wspólnoty i samorządności w naszej 
Gminie. Gratuluję Radnym Powiatowy, którzy zostali wybrani: Panu Stanisławowi 
Orłowskiemu i nieobecnemu Panu Mirosławowi Bartosiowi. Panowie Radni Powiatowi w 
piątek obejmą swoje mandaty, złoŜą ślubowanie. Oprócz gratulacji składam Ŝyczenia dobrej 
współpracy na płaszczyźnie samorząd Gminy i samorząd powiatowy aby relacje układały się 
pozytywnie. Panowie Radni jesteście łącznikami pomiędzy samorządem Gminy a 
samorządem powiatowym. Wysoka Rado, krótka informacja na temat sytuacji finansowej na 
ten rok. Określa ją budŜet gminy jest to uchwała Rady Gminy przyjęta na sesji Rady Gminy w 
dniu 28 grudnia 2017 roku. Zgodnie z tą uchwałą, czyli z budŜetem nasze dochody opiewają 
na kwotę 21.951.908,54 zł są to dochody bieŜące w wysokości 18 773 523 zł i dochody 
majątkowe 3 178 384 zł. Wydatki budŜetu gminy zgodnie z planem to jest kwota 23 041 543 
zł w tym wydatki bieŜące 17 837 224 zł, wydatki majątkowe 5 204 319 zł. Deficyt planowany 
jest 1 089 635 zł i mamy planowane przychody w wysokości 1 181 635 zł (rocznie podaje) w 
tym wolne środki 400 000 zł. Spłata udzielonych poŜyczek: mamy jedną udzieloną poŜyczkę 
68 000 zł. dla Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w śeliźnie. Mamy do zaciągnięcia kredyt 
długoterminowy w wysokości 696 235 zł. PoŜyczka w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska 17 400 zł. Kredyt krótkoterminowy w rachunku bankowym, taki który musi być 
spłacony na koniec roku budŜetowego, na 31 grudnia, na chwilę obecną jest to kwota 656 309 
zł.  Rozchody planowane 92 000 zł. jest to spłata poŜyczki 24 000 zł. i poŜyczka dla OSP 
śelizna, tak jak mówiłem, 68 000 zł. To jest budŜet w załoŜeniach planu. Wykonanie mamy 
na 31 października. Z takich większych rzeczy niewykonanych, to nie jest zaciągnięty ten 
kredyt długoterminowy. Tu będzie juŜ potrzeba przedyskutowania podczas prac komisji i na 
najbliŜszych sesjach jaka ostateczna kwota będzie nam potrzebna i na taką kwotę podjąć 
uchwałę. Przeanalizujemy to ze skarbnikiem i Państwem Radnymi i podejmiemy uchwałę. 
Myślę Ŝe taka konieczność będzie zachodziła, Ŝeby budŜet był zamknięty i zbilansował się na 
31 grudnia 2018 r. Z tych dowodów i wydatków, które przedstawiłem, my jako gmina 
utrzymujemy generalnie jednostki. Jest to Urząd Gminy, Zespół Szkół Samorządowych: 
Szkoła Podstawowa, Liceum Ogólnokształcące i oddziały Gimnazjum i w zasadzie oddziały 
zerowe bo to jest teŜ jako oddziały przedszkolne i Przedszkole Samorządowe. Utrzymujemy, 
Liceum Ogólnokształcące i Warsztat Terapii Zajęciowej na zasadzie porozumienia z 
Powiatem, bo jest to zadania powiatowe, które my prowadzimy jako Gmina na zasadzie 
porozumienia. Utrzymujemy Gminne Centrum Kultury, Bibliotekę Publiczną. Utrzymujemy 
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10 jednostek Ochotniczych StraŜy PoŜarnej, bo przybyła nam jedna jednostka. Realizujemy 
zadania inwestycyjne na miarę pozyskanych środków i na miarę tych moŜliwości 
finansowych o których mówiłem. Odnośnie kredytów - mamy kredyt konsolidacyjny, 
największy, na kwotę 4 365 779 zł on był zaciągnięty w 2016 roku ze spłatą kapitału na lata 
2019-2028, oprocentowanie kredytów 2,81% i tutaj spłatę kapitału rozpoczynamy od roku 
następnego. Potem mamy kredyt zaciągnięty 2016 roku na kwotę 440 000 zł o 
oprocentowaniu 3,21% i spłata równieŜ od 2019 roku. Kredyt 309 262 zł zaciągnięty w 2017 
roku, spłata 2019-2025 oprocentowanie 3,19%. Mamy poŜyczkę w wysokości 39 tysięcy na 
dofinansowanie wkładu własnego przy realizacji projektu: „Wzrost wykorzystania 
odnawialnych źródeł energii” to zaciągnięte w 2017 roku na montaŜ pieców centralnego 
ogrzewania w budynkach uŜyteczności publicznej, czyli tutaj w Urzędzie Gminy i w Liceum 
Ogólnokształcącym. PoŜyczka 17 400 zł na dofinansowanie wkładu własnego przy realizacji 
projektu, równieŜ tego, odnawialne źródła energii. Ogółem mamy do spłaty zaciągniętych 
kredytów i poŜyczek długoterminowych, stan na 31 października 2018 roku, 5 159 618,53 zł. 
Tak przedstawia się sytuacja Gminy po stronie zobowiązań. Mamy zawarte umowy, które są 
w trakcie realizacji. Mamy zawartą umowę z Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym 
DACHPOL - budowa centr rekreacji i wypoczynku w Komarówce Podlaskiej na kwotę, 
wartość brutto 332 417,00 zł. Termin realizacji był do końca sierpnia 2018 roku. Umowa 
jeszcze nie jest zrealizowana pa stronie rzeczowej, wykonawca pozostaje w zwłoce w 
realizacji tej umowy. Mamy umowę zawartą z Usługowym Zakładem Instalacji Sanitarnych 
na modernizację ujęcia wody w Komarówce Podlaskiej, pierwszy etap: modernizacja stacji 
uzdatniania wody tutaj w Komarówce i drugi etap: fotowoltanika. Pierwszy etap ma się 
zakończyć 30 listopada tego roku za kwotę 440 110,00 zł drugi etap w następnym roku 52 
890,00 zł - umowa w trakcie realizacji. Mamy zawartą umowę z firmą WODMAR P. 
Sławomira Kiewla: budowa sieci wodociągowej w miejscowości śulinki i częściowo 
Przegaliny DuŜe wartość tej umowy za 1 421 872,00 zł, termin realizacji do następnego roku 
do lipca, bo to jest ten drugi etap rozbudowy sieci wodociągowej. Mamy zawartą umowę z 
firmą EUROLIDER dostawa kruszyw na remont dróg gminnych na terenie gminy 
Komarówka Podlaska umowa w zasadzie jest realizowana, wartość brutto 78 744,00 zł. 
jeszcze jest nie zapłacona za dostawę ale środki budŜetowe zabezpieczone. Jest zawarta 
umowa Usługi Transportowo-Handlowe KRUSZ-MIX: jest to przebudowa drogi gminnej 
Komarówka Podlaska - Przegaliny DuŜe (Reforma,Tryb) część pierwsza zamówienia czyli 
wykonanie podbudowy z kruszywa mineralnego i utwardzenie poboczy, ta umowa jest po 
terminie, zgłosił wykonawca na dzisiaj gotowość do odbioru. W tym tygodniu powołamy 
komisję odbiorową. JeŜeli będzie wszystko wykonane to zapłacimy. I umowa, jeszcze 
niezapłacona, wykonana z firmą FEDRO spółka z o.o, równieŜ przebudowa drogi Tryb, o 
której mówiłem wcześniej, to jest budowa nawierzchni asfaltowej wartość zobowiązania 160 
632,00 zł, jeszcze teŜ nie zapłacone ale zabezpieczone w budŜecie, jeŜeli będzie odbiór 
techniczny przez komisję i inspektora nadzoru pozytywny to zapłacimy za zobowiązania. 
Takie są nasze zobowiązania. Gmina jest członkiem Międzygminnego Związku Komunalnego 
z siedzibą w Parczewie i Związku Komunalnego Gminy Powiatu Radzyńskiego. Ten ostatni 
związek prowadzi Zakład Zagospodarowania Odpadów Komunalnych Adamki. Mamy 
poręczenie kredytu dla tego związku na kwotę 83 525,00 zł ale ten kredyty spłaca spółka 
która obsługuje Zakład Zagospodarowania Odpadów. Jesteśmy tak jak mówiłem, jako Gmina 
członkiem Lokalnej Grupy Działania Zapiecek to jest stowarzyszenie, które wprowadza oś 
czwartą PROW-u, z tego na bieŜąco korzystamy. Zostały złoŜone projekty, które są w trakcie 
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oceny: Mamy złoŜony projekt do Urzędu Marszałkowskiego „Rozwój zintegrowanych usług 
uzupełniających wspierających rolę rodziny w gminie Komarówka Podlaska” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego, jest tutaj pomoc w opiece 
i wychowaniu dziecka, utworzenie świetlicy środowiskowej w Komarówce Podlaskiej. 
Wartość projektu 958 847,00 zł, wkład Gminy niefinansowy. JeŜeli to dofinansowanie Gmina 
otrzyma, podpiszemy umowę to placówka będzie realizowana, na bazie domu dziecka, który 
jak wiadomo, nie został zrealizowany. Pomieszczenia mamy wykończone i odebrane, 
wyremontowane na potrzeby pobytu osób. Nie wiem, kiedy będzie ten projekt oceniony, jak 
będzie, to będziemy podejmować dalsze stosowne kroki. Mamy złoŜony wniosek na 
utworzenie klubu seniora, równieŜ RPO, wartość tego projektu to 1540000,00 zł, wkład 
niefinansowy, okres realizacji 2019-2022. Oczywiście równieŜ utworzenie klubu seniora, 
będzie uzaleŜnione od uzyskania dotacji finansowej na ten cel. Mamy złoŜonym projekt 
„Dobry Start” jest  to „Zwiększenie udziału dzieci w wieku przedszkolnym w wysokiej 
jakości edukacji w Gminie Komarówka”. Ten projekt jest po ocenie, mamy konkretną 
informację o ilości punktów, myślę, Ŝe niebawem będą podpisywane umowy. Wartość 
projektu 751432,00 zł. Gmina ma wkład niefinansowy w postaci udostępnienia pomieszczeń. 
Z tych najwaŜniejszych rzeczy w przedszkolu to jest remont sanitariatów i  przebudowa placu 
zabaw oraz dodatkowe zajęcia dla naszych dzieci. Mamy złoŜony duŜy projekt na 
modernizację stadionu gminnego, całkowitą przebudowę w zasadzie tego stadionu, projekt o 
wartości 3155558.00 zł. Projekt ten podlega właśnie teraz ocenie w Urzędzie 
Marszałkowskim, dofinansowanie na poziomie 85%. JeŜeli uzyskamy odpowiednią ilość 
punktów, Gmina zawarłaby umowę na dofinansowanie z Urzędem Marszałkowskim jako 
instytucją wdraŜającą. Realizacja nastąpiłaby w latach 2019-2020. Mamy złoŜony wniosek do 
Urzędu Marszałkowskiego w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na przebudowę 
ulicy Wojska Polskiego w Komarówce Podlaskiej. Ten wniosek, w bardzo podobnym 
kształcie był składany do Urzędu Wojewódzkiego. Wartość tego projektu 839 999,37 zł” na 
przebudowę, odwodnienie, budowę chodników, zatoczki parkingowej i nawierzchni 
asfaltowej na tej drodze, która jest koło szkoły. To są takie najwaŜniejsze sprawy na jakie 
Gmina ma złoŜone wnioski, zawarte umowy i jaki jest stan zobowiązań. Z tych spraw, 
waŜnych to: do końca roku jest umowa na odbiór odpadów komunalnych, teraz będziemy 
ogłaszali przetarg, na odbiór i dostawę odpadów do Zakładu Zagospodarowania w Adamkach. 
Jest dość pilna sprawa, niezwłocznie ogłosimy ten przetarg. To jest pilne, Ŝeby od początku 
następnego roku juŜ moŜna było odpady, bo to jest  zadanie własne gminy, wozić do Adamek. 
Tak, o sytuacji Gminy, myślę Ŝe w takim w telegraficznym skrócie. Przed nami jest cała 
pięcioletnia kadencja, wydłuŜona o jeden rok. Myślę, Ŝe w czasie juŜ nawet tego roku, 
większość radnych zapozna się jeszcze bardziej szczegółowo z tą sytuacją, poprzez wgląd w 
dokumenty, w sytuację dochodów naszej Gminy, wydatków naszej gminy i wtedy będzie 
moŜna podjąć jeszcze bardziej merytoryczną dyskusję na temat kierunków rozwoju w jakich 
nasza Gmina powinna iść w tej kadencji. Ja, będąc teraz przy głosie, w telegraficznym skrócie  
chciałbym powiedzieć jakie ewentualnie załoŜenia i zamierzenia, chciałbym Ŝeby były 
realizowane w najbliŜszej kadencji, którą dzisiaj wspólnie rozpoczynamy. Oczywiście rolą 
wójta to jest realizowanie uchwał Rady Gminy i tych strategii, które Rada wypracuje. Ja w 
swojej działalności zawsze to robiłem i będę się starał Ŝeby wypracować wspólne stanowisko. 
To stanowisko Wójt przy pomocy urzędu, kierowników jednostek organizacyjnych i 
pracowników będzie zrealizować. Realizacja tego podstawowego zadania, jakim jest  
zaspokojenie podstawowych potrzeb mieszkańców Gminy, bo jest to zadanie podstawowe, 
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które wynika z ustawy o samorządzie gminnym (to nasza ustawa ustrojowa) my tu wspólnie, 
którzy jesteśmy na tej sali: Radni, bo Rada Gminy przez ten organ podejmuje uchwałę czyli 
akty prawa, Wójt jako organ wykonawczy z pracownikami urzędu i sołtysi jako jednostki 
pomocnicze samorządu i wszyscy, powinniśmy być zainteresowani tym Ŝeby na miarę 
posiadanych moŜliwości, posiadanych środków finansowych i moŜliwości organizacyjnych, 
zaspokajać i budować. Jest bardzo waŜne poczucie wspólnoty, Ŝeby przełamać takie 
funkcjonujące często twierdzenie Ŝe Gmina to oni a my tutaj jesteśmy. Nie. Gmina to my 
wszyscy ale w sposób taki uporządkowany: kieruje Rada, Wójt wykonuje uchwały, 
wspomagają mieszkańcy, inne organizacje tutaj działające.  

Takie załoŜenia, które będą podlegały dalszej dyskusji i ocenie, postaram się odczytać i 
zapoznać Państwa z tymi, które moim zdaniem, wydają się najwaŜniejsze do zrealizowania w 
tej kadencji: 

Punkt pierwszy jest to skuteczne pozyskiwania środków finansowych, zarówno z funduszy 
Unii Europejskiej jak równieŜ z innych funduszy krajowych, zagranicznych i na zasadzie 
porozumienia między innymi jednostkami samorządu terytorialnego. Musimy się 
skoncentrować na tym, Ŝeby maksymalnie wykorzystać moŜliwości finansowe, te które 
jeszcze są, o tych projektach o których mówiłem, ale mogą pojawiać się inne i wszystkiego 
tutaj dzisiaj na pewno sobie nie uświadomimy bo Ŝycie niesie róŜnego rodzaju niespodzianki i 
musimy być czujni jak się pojawiają moŜliwości Ŝeby być przygotowanym do złoŜenia 
wniosku i aby wykorzystać te środki. Te środki, moim zdaniem, powinny być wykorzystane 
priorytetowo na budowę dróg gminnych: ul Wojska Polskiego, ul. Osiedlowej, drogi śelizna-
Przegaliny DuŜe, Walinna Zakanale, Derewiczna Nowy Świat, Przegaliny DuŜe Tryb, 
nawierzchnia w Kolembrodach, nawierzchnia w śeliŜnie. Są duŜe potrzeby w tym obszarze. 
Jest duŜe zdegradowanie juŜ istniejących powierzchni asfaltowych i potrzeba dobudowy 
nowych nawierzchni. O tym jakie to będą drogi, będziemy podejmować wspólne decyzje. 
Ponadto budowa nowych chodników, instalacji oświetlenia ulicznego. Myślę tu o Przgalinach 
Małych i oświetlenie w Komarówce Podlaskiej ul. Krótka, ul Polna. Wpłynie to na 
bezpieczeństwo osób tu chodzących. Musi być ścisła współpraca z samorządem powiatowym, 
z radnymi powiatowymi, Starostą, Zarządem Powiatu, Rada Powiatu. Musimy ustalić pewne 
priorytety, co moŜemy wykonać wspólnie. Nasza Gmina jest tego najlepszym przykładem, bo 
od 12 lat prowadzimy zadanie powiatowe jakim jest Liceum Ogólnokształcące, od 10 lat 
WTZ. Nie wyszło nam wspólne zadanie: placówka opiekuńczo-wychowawcza, ale była dobra 
wola ze strony Powiatu i naszej Gminy. Obiektywne okoliczności sprawiły, Ŝe nie 
zrealizowano tego zadania. Ta współpraca musi dalej trwać i być podstawą do realizacji 
inwestycji. Tu równieŜ inwestycje drogowe są priorytetem. Mamy bardzo zdegradowane 
drogi powiatowe: Ulica Wiskowska w Komarówce jest to droga powiatowa, droga powiatowa 
w Brzozowym Kącie - od drogi krajowej do szkoły, drogi w Przegalinach DuŜych - 
Zagranica, Zawsiowa, droga śelizna- Kolembrody, Walinna - Kolembrody (tam jest złoŜony 
projekt tylko na 1200 m. do Urzędu Marszałkowskiego a my musimy czynić starania aby 
miejscowości od Kolembród do Komarówki połączyć ciągiem drogowym). Z samorządem 
województwa lubelskiego waŜną sprawa będzie dokończenie drogi 813 – w miejscowości 
śelizna. Obecnie jest realizowany fragment 700 m. Chcemy dokończyć tę drogę, chociaŜ do 
skrzyŜowania za Kaplicą, na Kolembrody, aby tam pojawiły się zatoki parkingowe i chodnik. 
Spora inwestycja pod względem kosztów, ale zabiegi trzeba czynić aby zakończyć drogę i 
poprawić bezpieczeństwo. Potem, czynić starania, bo ten odcinek od lasu komarowskiego do 
Komarówki, juŜ się degraduje i od skrzyŜowania z drogą krajową w kierunku Komarówki to 
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odcinek wąski i nie o naleŜytym standardzie. Są to zadania duŜe, na pewno nie do realizacji w 
jednym roku. Ja tylko chcę pokazać w jakich kierunkach naleŜy czynić zabiegi i starania 
odnośnie dróg. 
Musimy teŜ wspólnie podejmować inne działania w sferze Ŝycia codziennego, owocnej 
edukacji i pracy oraz rozwoju działalności prospołecznych, prozdrowotnych i 
proekologicznych. Te zadania moŜemy wykonywać wspólnie i przy uzyskaniu innych 
środków finansowych. 
Następny problem, w którym nasza gmina jeszcze stoi, to rozbudowa sieci wodociągowej. Na 
chwilę obecną, tak jak z tego sprawozdania moŜna wysłuchać, mamy projekt, na który mamy 
dofinansowanie unijne i jest on w trakcie realizacji. W następnym roku będzie on zakończony, 
będzie częściowo wykonana sieć wodociągowa, bardziej rozbudowana w śulinkach i 
częściowo w Przegalinach DuŜych. Ale są jeszcze dalsze potrzeby wodociągowania Gminy i 
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Ale tutaj musimy sobie wspólnie z radnymi 
ustalić priorytety, czy nas będzie na to stać, Ŝeby iść w kierunku rozbudowa sieci 
wodociągowej i ewentualnie przydomowych oczyszczalni ścieków, mając jeszcze na 
względzie kanalizację w Komarówce Podlaskiej a szczególnie naszą gminną oczyszczalnię 
ścieków, która jest obiektem starym, zuŜytym i  wymaga ciągłych napraw. A składka z opłat 
za dostarczanie ścieków nie pokrywa tych większych remontów. Dokładamy z budŜetu 
Gminy w tym roku teŜ przecieŜ było dokonane. To juŜ będziemy na miarę naszych 
moŜliwości finansowych i moŜliwości pozyskania środków finansowych, takie decyzje 
podejmować.  
Bardzo waŜna kolejna sprawa uchwalenie Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy. Mamy uchwalone studium, teraz kolejnym krokiem jest uchwalenie 
plan zagospodarowania przestrzennego naszej gminy. Myślę Ŝe jeszcze w tym roku powinna 
zostać podjęta uchwała o przystąpieniu do uchwalenia i rozpoczęciu procedury uchwalenia 
tego planu. Ten plan powinien umoŜliwiać realizację potrzeb mieszkańców w zakresie 
zabudowy mieszkaniowej, prowadzenia działalności rolniczej i gospodarczej z zapewnieniem 
naleŜytych warunków Ŝycia dla wszystkich mieszkańców i zachowaniem zasad dobrego 
współŜycia społecznego oraz ochrony zdrowia i przyrody. Powinno to rozwiązać zaistniałe i 
zgłaszane problemy dotyczące zagospodarowania przestrzennego naszej Gminy. Sprawa 
bardzo powaŜna, celowo moŜna powiedzieć, przeciągnięta na nową kadencję, Ŝeby w 
warunkach pełnego spokoju moŜna było podjąć taką uchwałę.  
Troska o rozwój rolnictwa. Nasza Gmina jest gminą typowo rolniczą. My tutaj, na ile 
jesteśmy kompetentni jako samorząd, powinniśmy naszych rolników - osoby które prowadzą 
gospodarstwo rolne - wspomagać. Myślę tutaj o przeprowadzeniu bieŜących remontów dróg 
dojazdowych do pól, do łąk. Organizowanie szkoleń dla rolników, współpraca z ośrodkiem 
Doradztwa Rolniczego, Agencja Restrukturyzacji Modernizacji Rolnictwa, lekarzami 
weterynarii, powiatowym lekarzem weterynarii. RównieŜ to jest bardzo waŜne szczególnie w 
tych sytuacjach, gdy mogą pojawiać się zagroŜenia chorobami które są zwalczane z urzędu. 
DuŜy blok tematyczny to jest oświata i tutaj jest: Przedszkole Samorządowe, Zespół Szkół 
Samorządowych, Liceum Ogólnokształcące to są takie trzy podpunkty w tym punkcie. Tak jak 
powiedziałem, myślę Ŝe podiszemy niebawem umowę na Przedszkole Samorządowe i będzie 
juŜ dostosowane do warunków sanepidu. Kolejna sprawa to funkcjonowanie Szkoły 
Podstawowej za chwilę będzie to tylko i wyłącznie ośmioklasowa Szkoła Podstawowa. 
Chciałabym bardzo Ŝeby były uzupełniane, wyposaŜane pracownie, organizowane zajęcia 
dodatkowe. Zainicjowanie działalności harcerstwa, tego teŜ nie ma. Są to bardziej działania  
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społeczne w ramach szkoły. RównieŜ przebudowa placu zabaw przy szkole. Zapewnienie 
bezpiecznego i komfortowego transportu dzieci, jest to zadanie własne Gminy, do szkoły i ze 
szkoły. Wprowadzenie elektronicznym dzienników. Tutaj pojawiała się cały czas taka 
dyskusja na temat potrzeby utrzymania systemu punktowego oceniania. Musimy w Komisji 
Oświaty, nowo wybranej, podjąć taką merytoryczną dyskusję na ten temat, czy jest to 
potrzebne czy coś zmieniamy. Kolejna sprawa, jest to bardzo waŜne zadanie, jakim jest 
Liceum Ogólnokształcące. My jako jedyna gmina wiejska to Liceum prowadzimy i kierujemy 
i duŜe środki finansowe ale teŜ duŜy wysiłek organizacyjny, do tego Ŝeby zwiększyć udział  
naszych uczniów i pozyskać uczniów spoza terenu gminy, Ŝeby ta szkoła funkcjonowała. 
Trzeba będzie, moim zdaniem, w tej kadencji odpowiedzieć na pytanie czy razem czy 
osobno? Na razie mamy to w Zespole Szkół Samorządowych  ale czy ta forma organizacyjna 
jest formą najlepszą? To są pytania, na które chciałbym Ŝeby padła odpowiedź w tej kadencji 
a najlepiej jeszcze przed rozpoczęciem następnego roku szkolnego, bo ten rok będzie 
przełomowy w tym sensie, Ŝe do Liceum pójdą dwa roczniki: ósmej klasy szkół 
podstawowych i roczniki gimnazjalne. Spowoduje to, Ŝe będzie większy udział absolwentów 
naszych szkół w Liceum Ogólnokształcącym. Przy naszym Liceum, równieŜ trzeba 
podejmować działania i zabezpieczać środki na remont pomieszczeń wewnątrz. Te 
pomieszczenia dawno nie były remontowane. Tu cenna inicjatywa Rady Sołeckiej z 
Komarówki Podlaskiej przykazania części funduszu sołeckiego, na następny rok, na remont 
pracowni w Liceum Ogólnokształcącym. To jest wyraz takiej wspólnoty, Ŝe to jest nasza 
szkoła, Ŝe to nie jest czyjaś sprawa, tylko Ŝe my sami decydujemy. Tak jak kiedyś ci co 
zakładali spółdzielnię oświatową w latach 40-tych. Oni teŜ podejmowali trudne decyzje. Nie 
było takie oczywiste, czy to liceum będzie czy nie, gdy skończyła się wojna.  
Kolejna waŜna sprawa kultura fizyczna i sport. W tej kadencji powstał klub piłkarski. Myślę, 
Ŝe trzeba kontynuować wsparcie działalności klubu piłkarskiego, zapewnić rozbudowę bazy 
sportowej. Gdy przejdzie nasz wniosek, to stadion będzie naprawdę na wysokim poziomie. 
Oczywiście to będziemy realizować, jeŜeli uzyskamy dofinansowanie unijne, bo jeŜeli nie 
uzyskamy, to Gminy na pewno nie będzie stać na zrealizowanie takiej inwestycji w wysokości 
przeszło 3 000 000,00 zł co do tego nie mam Ŝadnych złudzeń. Więc czynimy starania, Ŝeby 
takie dofinansowanie uzyskać i w latach 2019-2020 nasz stadion zmodernizować, Ŝeby słuŜył 
i jako obiekt sportowy ale teŜ jako obiekt kulturalny. śeby tam moŜna było zrobić doŜynki, 
uroczystości, festyny i spotkania. Wsparcie klubów strzelectwa sportowego, promocja sportu, 
promocja zdrowego trybu Ŝycia wśród dzieci i pozostałych mieszkańców naszej Gminy. 
Mówiłem juŜ o klubie seniora, jest to bardzo waŜne zadanie. W takiej pełnej formie będzie 
mogło to powstać jeŜeli otrzymamy dofinansowanie. Ale gdybyśmy nie dostali tego 
dofinansowania to, moim zdaniem, musimy podjąć próbę uporządkowania polityki 
senioralnej. Nasze społeczeństwo się starzeje i musimy zapewnić pewien komfort Ŝycia 
naszych mieszkańców, i to nawet nie chodzi o komfort ekonomiczno-finansowy, tutaj chodzi 
o potrzebę zabezpieczenia moŜliwości rehabilitacji, wyjścia z domu, spędzenia wspólnego 
czasu czyli zapobieganiu samotności, zapobieganie depresji osób starszych. Jest to teŜ waŜne 
zadanie, od którego nie moŜemy w tej dziedzinie społecznej, uciekać. Wspólna integracja z 
osobami niepełnosprawnymi Mam nadzieję, Ŝe dalej będziemy prowadzili Warsztat Terapii 
Zajęciowej. Tak jak powiedziałem, od dziesięciu lat go prowadzimy i spełnia bardzo dobrze 
swoją rolę w postaci aktywizacji osób niepełnosprawnych. Zdrowie naszych mieszkańców – 
Musimy dalej praktykować badania specjalistyczne w ramach w praktyk tzw. białych niedziel, 
stworzenia moŜliwości korzystania z badań mammograficznych i prowadzenie działalności 
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promującej zdrowy styl Ŝycia. Bezpieczeństwo mieszkańcom zapewnia 10 jednostek 
Ochotniczych StraŜy PoŜarnych. Jednostki na bieŜąco są szkolone, bo główna wartość 
jednostek to straŜacy, ich dyspozycyjności, przeszkolenie i my staramy się tutaj na bieŜąco, 
Ŝeby kaŜdy straŜak był przeszkolony w róŜnych dziedzinach. Mamy dwie jednostki w 
krajowym systemie. Wspieramy jak tylko moŜemy. Na bieŜąco są prowadzone remonty 
straŜnic, doposaŜenia sprzętu i to zarówno ze środków własnych jak równieŜ z tych środków 
pozyskanych funduszy. UwaŜam, Ŝe dalej powinniśmy brać aktywny udział tych dwóch 
związkach komunalnych. Związek Komunalny Gmin Powiatu Radzyńskiego jest to 20 gmin. 
Ten związek prowadzi Zakład Zagospodarowania Odpadów Komunalnych Adamki. Nasz 
Zakład przyjmuje odpady komunalne z terenu tych 20 gmin i jeszcze kilku gmin, które nie są 
zrzeszone. W trakcie jest duŜa inwestycja przeszło 30 milionów na  rozbudowę, Ŝeby zakład 
mógł spełniać kryteria i warunki jakie są dla regionalnej instalacji, bo takie kryteria 
powinniśmy spełniać. Ma dofinansowanie unijne z Urzędu Marszałkowskiego. Ten projekt 
jest w trakcie realizacji. WaŜnym zadaniem będzie jeszcze rozbudowa niecki na składowanie 
odpadów niesegregowanych i to równieŜ w tej kadencji samorządu powinno następować. 
Międzygminny Związek Komunalny z siedzibą w Parczewie to, w naszym przypadku jest 
dostarczanie wody i odprowadzania ścieków z terenu miejscowości Komarówka Podlaska bo 
tu jest sieć kanalizacyjna. RównieŜ w tym związku, myślę, Ŝe gmina powinna pozostać. 
Współpraca z innymi gminami powiatu radzyńskiego i gminami ościennymi, myślę Ŝe do tej 
pory była dobra i relacje są partnerskie i dalej tak pozostanie. WaŜną sprawą jest współpraca z 
mieszkańcami Gminy. Taka bezpośrednia współpraca, bo my funkcjonujemy generalnie w 
ustroju demokracji pośredniej. Czyli mieszkańcy wybierają radnych, radni uchwalają 
uchwały, które wójt realizuje. Ale dobrze jest zasięgać bezpośredniej opinii mieszkańców i 
konsultacji w waŜnych kwestiach przez organizowanie spotkań tematycznych, zebrań, 
konsultacji społecznych. Stałe informowanie mieszkańców gminy o sytuacji w gminie to jest 
bardzo waŜne zadanie Ŝeby ta informacja docierała bezpośrednio do mieszkańca w sposób 
nieprzetworzony, niezakłócony. Tu myślę o prowadzeniu strony internetowej, prowadzeniu 
Facebooka, prowadzeniu zebrań wiejskich, Ŝeby mieszkańcy na miarę swojego 
zainteresowania mogli skorzystać z tej bezpośredniej i wiarygodnej informacji, nie 
przetworzonej, bo potem robią się niepotrzebne niedomówienia i nieporozumienia. Integracja 
i aktywizacja społeczności Gminy to teŜ waŜna sprawa, zapewnienie poczucia wspólnoty 
poprzez współpracę z sołtysami, placówkami oświaty, (oprócz zespołu my jeszcze jedną 
placówkę oświatowa w Walinnie, która jest prowadzona przez osobę fizyczną), parafiami 
(mamy 3 parafie na terenie naszej gminy),stowarzyszeniami (stowarzyszeń mamy oprócz 
straŜy poŜarnej, równieŜ kilka, tu współpraca, moŜe oprócz jednego, układa się bardzo 
pozytywnie), kołami gospodyń wiejskich (równieŜ waŜne zadanie, bo wchodzi w Ŝycie 
ustawa o kołach gospodyń wiejskich, będą one mogły otrzymywać osobowość prawną i 
uzyskać dotacje. my jako gmina będziemy się starali dać taką pomoc formalną w 
zarejestrowaniu tego koła i potem w obsłudze przy napisaniu i rozliczeniu wniosku), 
współpraca z działaczami kultury, z osobami zaangaŜowanymi, z zespołami śpiewaczymi, z 
twórcami ludowymi. To zadanie do którego równieŜ jesteśmy zobowiązani, Myśle tu teŜ o 
kole historycznym o całej polityce historycznej, upamiętniania osób, miejsc, rocznic, 
wydarzeń, które są związane zarówno z historią naszej Gminy, naszego regionu, jaką równieŜ 
z historią naszego państwa. WaŜna sprawa to teŜ promocja Gminy w regionie. Stwarzanie 
moŜliwości do udziału w imprezach kulturalnych, festynach, koncertach. Wsparcie lokalnych 
artystów, przedstawicieli kultury i sportowców. Przeglądy, konkursy, Ŝeby to wszystko 
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wspierać i promować osoby, które pochodzą z naszej gminy a w róŜnych miejscach o niej 
świadczą i dają świadectwo o tym Ŝe taka gmina jest, Ŝe są tacy wartościowi ludzie jakich 
tutaj mamy. To w takim bardzo telegraficznym, moŜna powiedzieć, skrócie i zarysie bo na te 
tematy moŜna tutaj mówić duŜo więcej, duŜo dłuŜej. Ja tylko chciałem je zasygnalizować. 
Mam to spisane, potem dołączę do protokołu, Ŝeby to ewentualnie moŜna było juŜ podczas 
pracy w komisjach i na sesjach przepracować i przeanalizować sobie te punkty, które są 
moŜliwe do zrealizowania, ustalić sobie hierarchię w czasie, które są pierwsze do 
zrealizowania, które później Ŝeby moŜna było pracować w tej kadencji. Pani Przewodnicząca, 
Wysoka Radom, Szanowni Państwo przedstawiony przeze mnie, w ogólnym zarysie, plan 
działalności na następne lata, zapewne będzie modyfikowany, z uwagi na zmieniające się 
uwarunkowania zewnętrzne, dotyczące moŜliwości uzyskiwania pieniędzy oraz wewnętrzne 
to jest pojawiające się potrzeby mieszkańców, które teraz trudno przewidzieć. Realizacja tego 
planu uzaleŜniona jest od jego pełnej akceptacji przez Radę Gminy i w ścisłej współpracy 
pomiędzy Radą Gminy i poszczególnymi Radnymi a Wójtem, bo tylko taka współpraca w 
duchu wzajemnego poszanowania i zgody powodować będzie rozwój naszej Gminy i zapewni 
odpowiedni standard Ŝycia dla jej mieszkańców. Czego sobie i państwu Ŝyczę. Dziękuję 
bardzo.  
 
Zarządzono 10 minutowa przerwę w obradach.  
 

 

Ad. 15. a 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Wznawiam obrady po przerwie i 
przechodzimy do kolejnego punktu obrad ustalenie składu Komisji Rewizyjnej jej 
Przewodniczącego i Wicprzewodniczącego w głosowaniu jawnym. 
 
Sekretarz Gminy – Przedstawiła zasady ustalenia składy osobowego Komisji Rewizyjnej, 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, oraz stałych Komisji Rady Gminy. 
Zasady ustalenia składu osobowego komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o pisemne deklarację na 
liście kandydatur do pracy w Komisji Rewizyjnej  
 

Do pracy w Komisji Rewizyjnej zgłosili się: 
 

1. BYLICKI ANDRZEJ  
2. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW 

3. KLIMIUK TOMASZ 

4. SIWIŃSKI JANUSZ 
5. ORŁOWSKI WIESŁAW 

6. WETOSZKA BOGDAN 

7. śUKOWSKI BŁAśEJ 

 
Lista zgłoszonych kandydatów do Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zapytała Radnych, czy wyraŜają 
zgodę na kandydowanie.  
 

Radny Pan Bylicki andrzej – WyraŜam zgodę. 
 



15  

  

Radny Pan Wiszniewski Zbigniew – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Klimiuk Tomasz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Siwiński Janusz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Orłowski Wiesław – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Wetoszka Bogdan – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan śukowski BłaŜej– WyraŜam zgodę. 
 

Radni poprosili o przygotowanie imiennych kart do głosowania, które stanowią załącznik do 

protokołu. Radni przystapili do jawnego imiennego głosowania na przygotowanych kartach. 

Po zebraniu kart Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska odczytała głosowanie 

kaŜdego z 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska. Sekretarz Gminy odnotowała 

głosowanie radnych umieszczając je na zbiorczym arkuszu do głosowania. Następnie 

przeliczono głosy oddane na poszczególnych kandydatów 
Imienne karty do głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Zbiorczy arkusz do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Liczba głosów oddanych na poszczególnych kandydatów: 
 

1. BYLICKI ANDRZEJ oddano głosów  - 5 

2. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW oddano głosów  - 13 

3. KLIMIUK TOMASZ oddano głosów  - 12 

4. SIWIŃSKI JANUSZ oddano głosów  - 12 

5. ORŁOWSKI WIESŁAW oddano głosów  - 13 

6. WETOSZKA BOGDAN oddano głosów  - 5 

7. śUKOWSKI BŁAśEJ oddano głosów  - 15 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Wobec powyŜszego do Komisji 
Rewizyjnej powołani zostali:  

 
1. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW  
2. KLIMIUK TOMASZ 

3. SIWIŃSKI JANUSZ  
4. ORŁOWSKI WIESŁAW  
5. śUKOWSKI BŁAśEJ  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Komisję Rewizyjną o 
ukonstytuowanie się. Wybór spośród siebie Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego.  
 
Komisja Rewizyjna ukonstytuowała się i poinformowała, iŜ: 
 
Pan Janusz Siwiński został Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej 
Pan Tomasz Klimiuk został Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
Pan Wiszniewski Zbigniew został członkiem Komisji Rewizyjnej 
Pan Orłowski Wiesław został członkiem Komisji Rewizyjnej 
Pan śukowski BłaŜej został członkiem Komisji Rewizyjnej 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
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Komisji Rewizyjnej, jej Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, jej 
przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego, została podjęta jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 

 
Ad. 15. b 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –  Przechodzimy do kolejnego punktu 
obrad ustalenie składu Komisji Skarg Wnioskow i Petycji w głosowaniu jawnym. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o pisemne deklarację na 
liście kandydatur do pracy w Komisji  Skarg Wnioskow i Petycji. 
 

Do pracy w Komisji Skarg Wnioskow i Petycji zgłosili się: 
 

1. MAGIER TADEUSZ  
2. WODZIŃSKA-FURMAN EDYTA 

3. KRÓL DARIUSZ 

4. WETOSZKA BOGDAN 

5. ILCZUK SŁAWOMIR 

 
Lista zgłoszonych kandydatów do Komisji Skarg Wnioskow i Petycji stanowi załącznik do 

protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zapytała Radnych, czy wyraŜają 
zgodę na kandydowanie.  
 

Radny Pan Magier Tadeusz – WyraŜam zgodę. 
 
Radna Pani Wodzińska-Furman Edyta – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Król Dariusz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Wetoszka Bogdan – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Ilczuk Sławomir– WyraŜam zgodę. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zgłoszono 5 kandytatów, wobec 
powyŜszego do Komisji Skarg Wnioskow i Petycji powołani zostali wszyscy zgłoszeni Radni. 

 
1. MAGIER TADEUSZ  
2. WODZIŃSKA-FURMAN EDYTA 

3. KRÓL DARIUSZ 

4. WETOSZKA BOGDAN 

5. ILCZUK SŁAWOMIR 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Komisję Skarg Wnioskow i 
Petycji o ukonstytuowanie się. Wybór spośród siebie Przewodniczącego i Zastępcę 
Przewodniczącego.  
 
Komisja Rewizyjna ukonstytuowała się i poinformowała, iŜ: 
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Pan Tadeusz Magier został Przewodniczącym Komisji  Skarg Wnioskow i Petycji 
Pan Sławomir Ilczuk został Zastępcą Przewodniczącego Komisji  Skarg Wnioskow i 
Petycji 
Pani Wodzińska-Furman Edyta została członkiem Komisji  Skarg Wnioskow i Petycji 
Pan Król Dariusz został członkiem Komisji  Skarg Wnioskow i Petycji 
Pan Wetoszka Bogdan j został członkiem Komisji  Skarg Wnioskow i Petycji 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Skarg Wnioskow i Petycji, jej Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg Wnioskow i Petycji, jej 
przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego, została podjęta jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 15. c 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przechodzimy do kolejnego punktu. 
Ustalenie składu osobowego Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu jej 
Przewodniczącego i Wicprzewodniczącego w głosowaniu jawnym. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o pisemne deklarację na 
liście kandydatur do pracy w Komisji Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  
 

Do pracy w Komisji Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu zgłosili się: 
 

1. BYLICKI ANDRZEJ  
2. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW 

3. MAGIER TADEUSZ 

4. ORŁOWSKI WIESŁAW 

5. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ 

6. KRÓL DARIUSZ 

7. SAŁUCH SEBASTIAN 

 
Lista zgłoszonych kandydatów do Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu stanowi 

załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zapytała Radnych czy wyraŜają 
zgodę na kandydowanie.  
 

Radny Pan Bylicki Andrzej – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Wiszniewski Zbigniew – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Magier Tadeusz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Orłowski Wiesław – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Uss vel Wąsowicz Paweł – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Król Dariusz– WyraŜam zgodę. 
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Radny Pan Sałuch Sebastian– WyraŜam zgodę. 
 

Radni poprosili o przygotowanie imiennych kart do głosowania, które stanowią załącznik do 

protokołu. Radni przystapili do jawnego imiennego głosowania na przygotowanych kartach. 

Po zebraniu kart Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska odczytała głosowanie 

kaŜdego z 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska. Sekretarz Gminy odnotowała 

głosowanie radnych umieszczając je na zbiorczym arkuszu do głosowania. Następnie 

przeliczono głosy oddane na poszczególnych kandydatów 
Imienne karty do głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Zbiorczy arkusz do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Liczba głosów oddanych na poszczególnych kandydatów: 
 

1. BYLICKI ANDRZEJ oddano głosów  - 5 

2. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW oddano głosów  - 14 

3. MAGIER TADEUSZ oddano głosów  - 13 

4. ORŁOWSKI WIESŁAW oddano głosów  - 12 

5. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ oddano głosów  - 13 

6. KRÓL DARIUSZ oddano głosów  - 13 

7. SAŁUCH SEBASTIAN oddano głosów - 5 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Wobec powyŜszego do Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu powołani zostali:  

 
1. WISZNIEWSKI ZBIGNIEW  
2. MAGIER TADEUSZ  
3. ORŁOWSKI WIESŁAW  
4. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ  
5. KRÓL DARIUSZ  

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Komisję Rozwoju 
Gospodarczego i BudŜetu o ukonstytuowanie się. Wybór spośród siebie Przewodniczącego i 
Zastępcę Przewodniczącego.  
 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu ukonstytuowała się i poinformowała, iŜ: 
 
Pan Orłowski Wiesław został Przewodniczącym Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
BudŜetu 
Pan Wiszniewski Zbigniew został Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i BudŜetu 
Pan Magier Tadeusz został członkiem Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu 
Pan Uss vel Wąsowicz Paweł został członkiem Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
BudŜetu 
Pan Pan Król Dariusz został członkiem Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Proszę o pisemne deklarację na 
liście kandydatur do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych.  
 

Do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych zgłosili się: 
 

1. KLIMIUK TOMASZ 

2. SIWIŃSKI JANUSZ 

3. WODZIŃSKA-FURMAN EDYTA 
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4. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ 

5. WETOSZKA BOGDAN 

6. ILCZUK SŁAWOMIR 

 
Lista zgłoszonych kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych 

stanowi załącznik do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Zapytała Radnych czy wyraŜają 
zgodę na kandydowanie.  
 

Radny Pan Klimiuk Tomasz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Siwiński Janusz – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Wodzińska-Furman Edyta – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Pan Uss vel Wąsowicz Paweł  – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Wetoszka Bogdan – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Ilczuk Sławomir– WyraŜam zgodę. 
 

Radni poprosili o przygotowanie imiennych kart do głosowania, które stanowią załącznik do 

protokołu. Radni przystapili do jawnego imiennego głosowania na przygotowanych kartach. 

Po zebraniu kart Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska odczytała głosowanie 

kaŜdego z 15 Radnych Rady Gminy Komarówka Podlaska. Sekretarz Gminy odnotowała 

głosowanie radnych umieszczając je na zbiorczym arkuszu do głosowania. Następnie 

przeliczono głosy oddane na poszczególnych kandydatów 
Imienne karty do głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Zbiorczy arkusz do głosowania stanowi załącznik do protokołu. 
 

Liczba głosów oddanych na poszczególnych kandydatów: 
 

 
1. KLIMIUK TOMASZ oddano głosów  - 14 

2. SIWIŃSKI JANUSZ oddano głosów  - 10 

3. WODZIŃSKA-FURMAN EDYTA oddano głosów  -15 

4. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ oddano głosów  - 15 

5. WETOSZKA BOGDAN oddano głosów  - 6 

6. ILCZUK SŁAWOMIR oddano głosów  - 9 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Wobec powyŜszego do Komisji 
Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych powołani zostali:  

 
1. KLIMIUK TOMASZ 

2. SIWIŃSKI JANUSZ 

3. WODZIŃSKA-FURMAN EDYTA 

4. USS VEL WĄSOWICZ PAWEŁ 

5. ILCZUK SŁAWOMIR 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę Komisję Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Społecznych o ukonstytuowanie się. Wybór spośród siebie 
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Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego.  
 
Komisja Rewizyjna ukonstytuowała się i poinformowała, iŜ: 
 
Pani Edyta Wodzińska-Furman została Przewodniczącą Komisji  Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Społecznych 
Pan Tomasz Klimiuk został Zastępcą Przewodniczącego Komisji  Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Społecznych 
Pan Janusz Siwiński został członkiem Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 
Społecznych 
Pan Paweł Uss vel Wąsowicz został członkiem Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Spraw Społecznych 
Pan Sławomir Ilczuk został członkiem Komisji  Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 
Społecznych 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska  - przedstawiła projekt uchwały w 
sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy, ich Przewodniczących i 
Zastępców. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy, ich 
Przewodniczących i Wiceprzewodniczących, została podjęta jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
Radny P. Andrzej Bylicki opuścił salę obrad godz. 14 

03
 

 
Ad. 15. d 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Materiały otrzymaliście Państwo 
wraz z zaproszeniami. Wszystko zostaje tak jak było w poprzedniej kadencji. Czy Państwo 
mają uwagi lub inne propozycje?   
  
Uwag i propozycji nie zgłoszono.  
  
Sekretarz  Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia diety 
Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska  
 
Radny P. Andrzej Bylicki powrócił na salę obrad godz. 14 

08.
 

 
Uchwała w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady 
Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.  
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
  
  
Ad. 15.e 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Wszystko zostaje tak jak było w 
poprzedniej kadencji. Czy Państwo mają uwagi lub inne propozycje zmian?   
 
Uwag i propozycji nie zgłoszono.  
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Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz 
zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych Radnym Gminy Komarówka Podlaska  
  
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych 
Radnym Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta większością głosów.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
 
Ad 15. f 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Wszystko zostaje tak jak było w 
poprzedniej kadencji. Czy Państwo mają uwagi?   
 
Uwag nie zgłoszono.  
  
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia diety sołtysom za 
udział w sesji Rady Gminy lub posiedzeniu komisji . 
  
Uchwała w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji Rady Gminy lub 
posiedzeniu komisji, została podjęta jednogłośnie.  
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
  
  
Ad. 15. g 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W uchwale nie ma zmian w 
stosunku do wynagrodzenia ustalonego w czerwcu 2018 roku. W trakcie ubiegłej kadencji, 
wynagrodzenie zostało obniŜone. Zostaje tak jak było po obniŜeniu w poprzedniej kadencji. 
Czy Państwo mają pytania lub wnioski?   
 
Radny Pan Bogdan Wetoszka – Czy to obniŜenie wynikało, wtedy z ustawy? 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska –Tak. 
 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 
Gminy Komarówka Podlaska. 
 
Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Komarówka Podlaska, 
została podjęta większością głosów. 
Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik do protokołu.   
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
 
  
Ad. 16 i 17 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Ad. 18 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – – Chcę przypomnieć szczególnie 
nowo wybranym Radnym o obowiązku złoŜenia oświadczeń majątkowych. Zgodnie z 
przepisami ustawy o samorządzie gminnym Radni zobowiązani są złoŜyć pierwsze 
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oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od ślubowania. Druki są do pobrania w 
sekretariacie albo rozdamy je teraz. Oświadczenie majątkowe ma być złoŜone według stanu 
na dzień obcięcia funkcji Radnego. Następne oświadczenie majątkowe składa się do 30 marca 
wedle stanu na 31 grudnia minionego roku. Oświadczenia majątkowe składane są corocznie. 
Ostatnie oświadczenie majątkowe Radni składają na dwa miesiące przed upływem kadencji. 
Oświadczenie składane jest w dwóch jednakowych egzemplarzach. Jeden egzemplarz 
przesyłany jest do Urzędu Skarbowego w celu analizy. Rada Gminy do końca października 
ma obowiązek przeanalizować te oświadczenia i złoŜyć stosowną informację. Pan Wójt i 
Przewodniczący Rady składają swoje oświadczenie majątkowe Wojewodzie.   
Do wglądu jest projekt budŜetu Gminy w pokoju nr 6. 
  
  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jeszcze jakieś pytania?  
  
Pytań nie zgłoszono.  
  
  
Ad. 19  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad 
dokonała zamknięcia obrad sesji dziękując wszystkim za udział.  
  
  
Na tym protokół zakończono i podpisano.  
  
  
           Protokolant             Przewodniczący Rady Gminy  
  
   Dorota Maksymiuk-Mitońska             Joanna Krupska  
  
  
Protokół sporządzono dnia 29 listopada 2018 roku  
  
 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  
WYKAZ UCHWAŁ  
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RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA podjętych 
na sesji w dniu 20 listopada 2018 r.  

  
  
  
Uchwała Nr I/1/2018 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska  
  
Uchwała Nr I/2/2018 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Komarówka Podlaska  
  
Uchwała Nr I/3/2018 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska  
  
Uchwała Nr I/4/2018 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  
Komarówka Podlaska 
  
Uchwała Nr I/5/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej, jej przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego 
  
Uchwała Nr I/6/2018 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg 
Wnioskow i Petycji, jej przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego  
  
Uchwała Nr I/7/2018 w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Gminy ich Przewodniczących i Wiceprzewodniczących  
 
Uchwała Nr I/8/2018 w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i 
Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska 
  
Uchwała Nr I/9/2018 w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska  
  
Uchwała Nr I/10/2018 w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w sesji 
Rady Gminy lub posiedzeniu komisji  
 
Uchwała Nr I/11/2018 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 
Komarówka Podlaska 


